
En lille "efterjuls" hilsen 

Kære medlemmer! 

Som i kan læse i aviserne og se i fjernsyn, er der kommet masser af regn og 

oversvømmelser i hele landet.  

Bestyrelsen har været rundt i vores område og kan konstatere, at der er problemer, 

særligt i det nye område ved Hyldemose. 

BEMÆRK: 

Fyrremose havde vand i haverne men IKKE i husene. 

Vores dræn virkede fint og vores kontraklappe var lukket nogle timer. 

Dette betød, at vand fra G kanalen ikke kunne trænge ind baglæns, men også at 

vandet ikke kunne løbe ned i G kanalen. Det førte til mere vand på grundende.  

Kl. 8.00 søndag morgen var det dog allerede trukket godt væk igen.  

 

I øvrigt mener vi: 
Denne gang regn er et tydeligt bevis på, at vi har gjort det rigtige i, at reetablere dræn 

i Fyrremose, og at Fyrremose ikke har brug for nye kanaler, samt for jordvold/dige 

langs Fyrremose. 

 

Kommunens beregning for betaling, som tager udgangspunkt i nytteværdien er 

dermed påvist forkert.  

Fyrremose har ingen nytte af vandløbssagen! 

Godt nytår til alle 

M.v.h. bestyrelsen 

 


